

Feel free, not forced



Take back control with Pro Bladder

- Helps to maintain and support bladder and urinary health
- Improves symptoms of pollakiuria (abnormally frequent urination)
- Improves the conditions of urinary incontinence
- Helps prevent recurrent urinary tract infections (UTIs) in women



Naka
Professional

Formulated with over 35 years clinical experience.

Naka
Professional

Formulated with over 35 years clinical experience.

PRO Bladder™

Aide à maintenir et soutenir la santé
de la vessie et du tractus urinaire

Contient de l'EFLA® 940 éprouvé en clinique



- Sans GMO
- Non irradié
- Sans gluten
- 100% végétalien

Sealed for your protection. Keep out of the reach of children. Do not use if safety seal is broken or missing. For freshness store in a cool, dry place.

Recommended purpose or use: (Pumpkin and soybean combination):

- helps to maintain and support bladder and urinary health.
- improves symptoms of pollakiuria (abnormally frequent urination) in night.
- improves the conditions of urinary incontinence.
- Helps prevent recurrent urinary tract infections (UTIs) in women.

Recommended dose: (Adults) 1 Capsule 2 times per day. One capsule in the morning and one capsule before bedtime. Take a few hours before or after taking other medications.

Medicinal ingredients: Each veggie capsule contains:

Pumpkin (<i>Cucurbita pepo</i> , Seed)	
Clinically proven EFLA® 940 [20 : 1, QCE 5250 Mg]	262.5 mg
Soybean (<i>Glycine max</i> , Seed)	
[Total Isoflavones 13.24 mg AIE]	50 mg
Three-leaf caper (<i>Crateva magna</i> , Stem bark)	
[10 : 1, QCE 1500 Mg]	150 mg
Cranberry (<i>Vaccinium macrocarpon</i> , Fruit)	
[20 : 1, QCE 1800 Mg]	90 mg

Non-medicinal ingredients: Microcrystalline cellulose, Magnesium stearate (Vegetable source), Hypromellose (Capsule)

BPA Free Bottle / Bouteille sans BPA

Made in Canada
Fabriqué au Canada



60 capsules d'origine végétale NPN 80054204

PRO Bladder™

Helps maintain and support
bladder and urinary health

Featuring clinically proven EFLA® 940



- GMO Free
- Non Irradiated
- Gluten FREE
- 100% Vegan

ingredient). Contains no added gluten, nuts, eggs, animal products, dairy products, fish or shellfish, corn or wheat.

Cautions and warnings:

- Consult a health care practitioner prior to use if you are taking blood thinners **or** if you have a history of kidney stones **or** if symptoms worsen **or** if you have a history of hormonal or gynaecological disease, including ovarian cancer **or** if you have a liver disorder or develop liver-related symptoms (e.g. abdominal pain, jaundice, dark urine) **or** if you are taking hormone replacement therapy (HRT) **or** thyroid hormone replacement therapy.
- Ensure you are up-to-date on mammograms and gynaecological evaluations prior to use.
- Discontinue use and consult a health care practitioner if you experience breast pain, discomfort and/or tenderness.

Contraindications:

Do not use if you currently have or previously had breast cancer and/or breast tumours or if you have a predisposition to breast cancer, as indicated by an abnormal mammogram and/or biopsy, or a family member with breast cancer.

V1 (250cc) 09-14

Naka
Professional



Toronto, ON M9W 5S1 www.nakapro.com



60 Veggie Capsules NPN 80054204

Tirer ici pour
l'information en Français

Scellé pour votre protection. Ne pas utiliser si le sceau est brisé. Garder hors de la portée des enfants. Pour conserver la fraîcheur, garder dans un endroit sec et frais.

Usage ou fin recommandé : (combinaison de citrouille et de soja) :

- aide à maintenir et soutenir la santé de la vessie et du tractus urinaire.
- améliore les symptômes de pollakiurie (miction fréquente anormale) la nuit.
- améliore les problèmes d'incontinence urinaire.
- aide à prévenir les infections récurrentes des voies urinaires (IVU) chez les femmes.

Dose recommandée : (Adultes) 1 capsule 2 fois par jour. Une capsule le matin et une capsule avant le coucher. Prendre quelques heures avant ou après tout autre médicament.

Ingédients médicinaux : Chaque capsule d'origine végétale contient :

Citrouille (<i>Cucurbita pepo</i> , Graine) EFLA940 évalué en clinique [20:1, QBE 5250 mg]	262.5 mg
Soja (<i>Glycine max</i> , Graine) [Isoflavones totaux 13,24 mg d'ÉAI]	50 mg
Crateva magna (<i>Ecorce de la tige</i>) [10:1, QBE 1500 mg]	150 mg
Canneberge (<i>Vaccinium macrocarpon</i> , Fruit) [20:1, QBE 1800 mg]	90 mg

Ingédients non médicinaux : cellulose microcristalline, stéarate de magnésium (source végétale), hypromellose (capsule). Ne contient pas de gluten, ni noix, œuf, produit animal ou laitier, poisson ou crustacé, maïs ou blé.

Précaution et mise en garde :

- Consulter un praticien de soins de santé avant d'utiliser si vous prenez des anticoagulants ou avez déjà souffert de calculs rénaux ou si les symptômes s'aggravent ou si vous avez des antécédents de maladies hormonales ou gynécologiques, y compris le cancer de l'ovaire ou si vous souffrez d'une maladie du foie ou si vous développez des symptômes liés à des troubles du foie (p. ex. douleur abdominale, jaunisse, urine foncée) ou si vous suivez un traitement hormonal substitutif (THS) ou une hormonothérapie thyroïdienne substitutive .
- Avant d'en faire l'usage, assurez-vous que votre dossier médical est à jour quant aux mammographies et aux évaluations gynécologiques.
- Cesser l'utilisation et consulter un praticien de soins de santé si vous ressentez des douleurs, une gêne ou un endolorissement mammaires.

Contre-indication :

- Ne pas utiliser si vous souffrez ou avez déjà souffert de cancer du sein, si vous avez ou avez déjà eu des tumeurs du sein, si vous avez des prédispositions au cancer du sein, telles qu'indiquées par une mammographie et/ou une biopsie anormale, ou si vous avez des antécédents familiaux de cancer du sein.